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Vragen

Inleiding

Onderstaande vraag is voor wethouder Van Helden.

In januari van dit jaar heeft het college beloofd onderzoek te doen 
naar behoefte aan en mogelijkheden tot een schoolontbijt op scholen 
in de gemeente Leudal. 
Bij monde van wethouder Van Helden is beloofd dat eind april 2023 
het onderzoek zou zijn afgerond. 
In mei hoorden we dat het onderzoek is verbreed naar voeding bij 
kinderen. 
Het nieuwe schooljaar is begonnen en de raad heeft, voor zover ik 
weet, niets meer vernomen van resultaten van een onderzoek naar 
de behoeften en mogelijkheden van een schoolontbijt op scholen in 
Leudal. 

Vragen

1. Waarom moet dit zo lang duren? 

2. Waarom horen we niets? 

3. Wat gaat het college doen met het schoolontbijt?



Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden

1.       Onderzoek naar mogelijkheden en behoeften is een complex      
      vraagstuk met een groot breukrisico aan de voorkant. 

Organiseren en inventariseren kan niet zonder medewerking 
van het primair onderwijs. Indien zij van mening is dat er 
geen of onvoldoende behoefte is, terwijl we weten dat er 
altijd kinderen zijn die tussen wal schip vallen, eindigt het 
verhaal. Afwijzing kan op het niveau van het koepelbestuur 
maar ook individuele school directies en/of het docentenkorps 
kunnen afwijzend reageren met allerlei argumenten: geen 
behoefte, geen capaciteit binnen het team, geen vrijwilligers. 
Ouderraden spelen ook een rol. Dan is ook wel duidelijk dat 
we geen ontbijt kunnen organiseren voor slechts kinderen uit 
arme gezinnen zonder ook aan de andere kinderen te 
denken. Dat werkt stigmatiserend en lijkt pedagogisch niet 
verantwoord.  

We zijn dan ook niet bij het onderwijs gestart maar op zoek 
gegaan of we het initiatief in een breder kader kunnen 
plaatsen dat op meer draagvlak kan rekenen en minder 
breukrisico. Dat kost simpelweg tijd. 

Via een tip van de GGD kwamen we uit bij het concept 
“Gezonde basisschool van de toekomst” Binnen dit concept is 
er extra aandacht voor sport, beweging, ontspanning, 
cultuur, leefstijl en gezonde voeding. Binnen “Gezonde 
voeding” kan ook aandacht voor ontbijt voor kinderen uit 
arme gezinnen worden ondergebracht. In Zuid Limburg 
bestaan reeds dergelijke basisscholen. 

Het blijkt een initiatief van de Provincie te zijn en onderwijs-
instellingen kunnen subsidie aanvragen. Er is een kwartier-
maker aangesteld die voor 50% in dienst is van de Provincie 
en voor 50% voor de grote scholenkoepel Movare ( 46 
basisscholen 1.050 medewerkers) gevestigd te landgraaf. De 
kwartiermaker was in het verleden ook basisschooldirecteur 
en weet dus hoe het werkt binnen een basisschool en heeft 
ook ervaring met dit project en kent ook de valkuilen en 
uitdagingen.

Vóór het zomerreces hebben we met de kwartiermaker 
uitgebreid gesproken. Volledige medewerking is toegezegd 
door hem. Afgesproken is dat we nu naar het onderwijs 
terugkoppelen en daar de interesse peilen.

2.       Terugkoppeling naar de Raad/cie heeft niet plaats gevonden   
      omdat er nog niets concreets te melden is.

3.       Voor het reces hebben wij gesproken met de Bestuurder van  
      SPOLT die (gelukkig) enthousiast is over het initiatief. Dat  
      sluit o.a. goed aan bij het tuinen project op de basisscholen. 
      ( Kinderen verbouwen daar onder begeleiding van 
      vrijwilligers veelal opa’s en oma’s groenten die ook bereid 
      worden. Nunhems levert de groentezaden gratis.) 

Op 2 oktober volgt er een gesprek met de kwartiermaker,  
bestuurder Spolt, directie De Musschenberg Horn en een 
manager uit de kinderdagopvang.
Daarna zullen we nader informeren over de vervolgstappen    
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